
Bartnictwo w Centrum Edukacji Przyrodniczo-Leśnej w Rogowie.

30 marca 2008 roku Przemysław Nawrocki i Andrzej Pazura wygłosili referat pt. “Możliwość
przywrócenia bartnictwa polskim lasom jako elementu zrównoważonego leśnictwa” na
konferencji w Centrum Edukacji Przyrodniczo – Leśnej w Rogowie. Temat przewodni
konferencji “Zdobycze nauki i techniki dla ochrony przyrody w lasach” naszym zdaniem bardzo
odpowiadał promocji bartnictwa, które dopiero co “powstało z popiołów”. Z tekstem wystąpienia
można zapoznać się w publikacji pt. Studia i Materiały Centrum Edukacji Przyrodniczo-Leśnej
R.11, Zeszyt 2 (21) / 2009. Publikacja w formie elektronicznej dostępna jest w zakładce
Multimedia.
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